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1 Opening en mededelingen 

 Naast Lidwina Wever (vicevoorzitter) zijn Wendelien Schalij (lid 
registratiecommissie), Margriet van Hovell (lid scholingscommissie) en 
Ciska de Ruijter (secretaris / secretariaat)   aanwezig namens het bestuur.  

 
 

2 Vaststellen notulen vergadering 31 mei 2012 
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen aangenomen.  

 

3 Samenstellen bestuur en commissies: voorzitter en kascommissie 
Lidwina Wever  (vicevoorzitter) stelt zichzelf beschikbaar als voorzitter. Er zijn geen 
andere kandidaten en er wordt geen bezwaar gemaakt.  Vanaf dit moment is 
Lidiwna de voorzitter van de NVOD.  
 
Tijdens de vorige ledenvergadering was er geen tijd meer om het erelidmaatschap 
aan Dea Storm (voormalig voorzitter) uit te reiken. Dit heeft Lidwina namens de 
vereniging alsnog gedaan.  
 
Frank van Leeuwen is onlangs met pensioen gegaan. Hij heeft veel voor de NVvOD 
betekend in het verleden. Tijden s zijn afscheidsreceptie heeft Lidwina hem hier 
tijdens haar speech uitgebreid voor bedankt.  
 
Bestuur:  

• Lidwina Wever, NKI-AVL, voorzitter a.i./redactiecommissie 
• Marleen van der Hulst, IKZ, penningmeester 
• Ines Versteegden, VUMC, voorzitter scholingscommissie 
• Ciska de Ruijter, IKNL, secretaris  
• Anneke Huldij, IKNL, voorzitter registratiecommissie 

 
Afgetreden bestuursleden 

• Astrid Geertsen, IKNL, redactiecommissie 
 

 
 



4 Jaarverslag 2012 
• De registratiecommissie heeft 125 LDM-ers, 7 CDM-ers en 2 monitors 

geregistreerd.  
• De scholingscommissie heeft in 2012 3 gevorderde scholingsdagen 

georganiseerd en wederom de basisscholing.  
• De redactiecommissie heeft er voor gezorgd dat er 2 nieuwsbrieven op de 

digitale deurmat lagen.  
 
Registratiecommissie:  
Dit jaar staat in het teken van de herregistraties.  
 
Datamanager is geen BIG geregistreerd beroep, dus niet geregistreerd zijn heeft 
geen consequenties. Er wordt overwogen om het  register openbaar  te maken op 
de website (net als bij BIG en BROK en V&VN) 

• Er wordt gevraagd naar de mening van de leden:  
- Er wordt gevraagd wat de meerwaarde hiervan is.  
- Er wordt gezegd dat dit een upgrade van je beroep is.  
- Er wordt geopperd om dit alleen te doen als de geregistreerde hiervoor 

toestemming geeft (via hokje op registratieformulieren).  
- Verder wordt aangegeven dat als je de herregistratie niet haalt, je naam 

niet gelijk uit het register gehaald wordt, maar dat er nog een uitloop is van 
een x aantal jaar.  

 
De registratiecommissie is tijdens het herregistratieproces op een aantal 
discussiepunten gestuit en zijn hier nog volop mee bezig.  
 
Scholingscommissie:  
Het plan is om door te gaan in de trend van 2012, inzetten op herhaling van 
“succesnummers” en continueren plenaire scholingsdagen 
 
E-learning:   
Dit is een lastig vraagstuk. Er is een start gemaakt met de inventarisatie.  Voor 
verdere ontwikkeling zal een projectgroep opgestart worden. Als er een projectplan 
is met een begroting zal het aan de leden worden voorgelegd 
Wie interesse heeft om zich in deze interessante materie te verdiepen kan zich 
aanmelden via bestuur@nvvod.nl 
 
Er wordt op dit moment hard gewerkt aan een nieuwe website en deze zal 
binnenkort gelanceerd worden. De nieuwsbrieven / nieuwsberichten zullen hieraan 
gelinkt worden.  
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5 Financien 2011 en 2012 + begroting 2013 / Voorstellen nieuw beleid / vaststellen 
contributie 
Kascommissie:  
De financiën worden gedaan door de boekhouder.  
Kascommissie 2011: Karin Breukelman en Annet  Roodvoets 
Kascommissie 2012: Karin Breukelman en Ria Tilgenkamp 
Karin Breukelman verleent namens de kascommissie decharge voor 2012  en geeft 
namens de kascommissie aan dat ze het fijn vinden dat er een boekhouder in de 
arm genomen is.  
Wel geeft ze aan dat het bestuur voldoende aandacht moet houden voor de 
reserves de komen de jaren.  
Voor 2014 zijn we op zoek naar een nieuw lid voor de kascommissie . Interesse? 
bestuur@nvvod.nl 
 
Financiën:  
Beleid voor de komende jaren:  

• Reserves zijn groot: 112.000 euro! 
•  Verwachte tegenvallers blijven vooralsnog uit 
•  Contributieverlaging voor volgend jaar (25 euro) 
•  Ruimere vergoeding voor scholingsdagen 
•  Inschrijfgeld gevorderden scholing verlagen 
•  Ruimer budget individueel scholingsgeld 
•  Meer ruimte voor attenties en uitbesteden werkzaamheden 

 
In verband met de grote reserves stelt het bestuur voor om de contributie te 
verlagen naar  € 25 voor het jaar 2014.  
 
Uit de zaal komen de volgende ideeën / opmerkingen:  

 Individuele scholingsgelden 2 x per jaar laten aanvragen 

 Reiskosten vergoeding van commissie leden door NVvOD. 

 Wat is het advies bedrag dat je als vereniging als reserve moet hebben? (zal 
nagevraagd worden bij de boekhouder).  
 

Er wordt gestemd over de contributieverlaging:  
Voor: 18 
Tegen: 24 
De meerderheid is tegen en er is besloten om het contributiebedrag niet te 
verlagen.  
 
De begroting zal in het najaar volgen.  
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Rondvraag en sluiting 

 Er wordt gevraagd er meer GCP scholingsdagen georganiseerd zullen 
worden ivm de herregistratie. De scholingscommissie geeft aan dat dit niet 
zal gebeuren, omdat er  voor meer scholingen ook meer mensen nodig zijn 
om de scholing te organiseren.  

 Er wordt aangegeven dat er voor gevorderde scholingsdagen leden 
uitgeloot worden. In principe hanteren we de regel dat als je 1 x uitgeloot 
bent, je dan voorrang heb tijdens de volgende scholingsdag. Helaas zijn er 
een paar mensen 2 x uitgeloot, omdat er nog steeds te veel inschrijvingen 
waren.  

 
Lidwina bedankt iedereen voor zijn/haar input! 

 

 
 

 


